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Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích, Ekonomická fakulta 

 

14.12. 2023 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu EF JU  č. 6/2023 

 

Přítomni:                                   10 členů (viz prezenční listina) Vocetková příchod 13:25 

      

Omluveni (bez titulů): Roskovec, Řehoř, Vrchota, Tupý, Vokoun          

 

Hosté (bez titulů): Dvořáková Líšková, Rolínek, Pecková, Šulista, Polášková, Klicnarová 

 

 

Hlasování o zapisovateli a ověřovatelích zápisu: 

Navržený zapisovatel:   Alina  

 

pro – 9 , proti –  0 , zdržel se – 0 

 

Navržení ověřovatelé  zápisu: Vlčková, Přibyl 

  

pro – 9  , proti – 0   , zdržel se – 0 

 

 

Hlasování o programu 

  

Program: 

1.      Organizační záležitosti - delegát do Rady vysokých škol za EF 

 

2.    Opatření děkanky k přijímacímu řízení do bakalářských a magisterských studijních 

programů uskutečňovaných v cizím jazyce pro AR 2024/2025 

 

3.    Opatření děkanky k přijímacímu řízení do doktorského studijního programu v 

akademickém roce 2024/2025  

 

4.    Výroční zpráva o činnosti EF za rok 2022 

 

5.    Návrh na členy disciplinární komise EF JU  

 

6.    Různé 

 

 

Hlasování o programu celkem  

 

pro – 9  , proti – 0    , zdržel se –  0 
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Bod 1 – Organizační záležitosti – delegát do Rady vysokých škol za EF 

 

Od 5.12.2023 do 8.12.2023 se uskutečnila korespondenční volba o návrhu delegáta do Rady 

vysokých škol za EF 

 

Usnesení: 

 

AS EF JU navrhuje   doc. Ing. Kamila Píchu, Ph.D., MBA za delegáta do Rady vysokých škol 

za EF. 

 

 

Hlasování  

pro – 12 , proti –   0 , zdržel se –3   

Usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO 

 

E-mail o zápisu od senátora Roskovce.  

 

 

Proběhla diskuse o emailech o zápisu. Výsledkem je toto usnesení:  

Akademický senát považuje zápis ze zasedání Akademického senátu EF ze dne 26. 10. 2023 za 

řádně zapsán a ověřen.  

 

 

Hlasování  

pro – 9 , proti –  0, zdržel se – 0   

Usnesení bylo/ AS EF JU SCHVÁLENO 

 

 

Bod 2 - Opatření děkanky k přijímacímu řízení do magisterských studijních programů 

uskutečňovaných v cizím jazyce pro AR 2024/2025 

 

Děkanka EF JU představila opatření. Poděkovala Dr. Roskovcovi za připomínky a dodala, že 

budou provedeny typografické úpravy. Věcně je dokument v pořádku. Dostavila se senátorka 

K. Vocetková.  

 

Usnesení:  

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích schvaluje 

předložená pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu do magisterských 

studijních programů uskutečňovaných v cizím jazyce pro akademický rok 2024/2025.  

 

Hlasování  

pro – 10   , proti –  0  , zdržel se –  0 

Usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO 

 

 

 

 

 

https://www.jcu.cz/cz/univerzita/lide/clovek?identita=Picha_Kamil_15305
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Bod 3 - Opatření děkanky k přijímacímu řízení do doktorském studijním programu v 

akademickém roce 2024/2025 

 

Paní děkanka představila opatření. Seznam rámcových témat DP nejsou součástí přílohy. Byla 

zmíněna budoucnost s ohledem na novelu VŠ zákona a počet doktorandů. Doporučeno vyjíždět 

na zahraniční stáže v trvání min. jednoho měsíce.  

 

 

Usnesení: 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích schvaluje 

na základě § 27 Zákona o vysokých školách předložené opatření děkana k pravidlům pro 

přijímací řízení a podmínkám pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu v 

akademickém roce 2024/2025. 

 

Hlasování  

pro – 10, proti – 0, zdržel se – 0 

 

Usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 

 

 

Bod 4 - Výroční zpráva o činnosti EF za rok 2022 

 

Paní děkanka představila výroční zprávu. Dále zdůraznila potřebu aktivní komunikace 

s absolventy fakulty, mimo jiné v získání zpětné vazby ze studovaných programů na EF JU. 

Doc. Volek měl dotaz na zařazení, resp. nezařazení publikace Cirkulární ekonomie a 

ekonomika 2 do seznamu publikací. Paní děkanka přislíbila zařazení do seznamu v roce 2023.   

 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích schvaluje 

předloženou Výroční zprávu o činnosti EF za rok 2022. 

 

Hlasování: pro  - 10 , proti - 0 , zdržel se - 0  .    

Usnesení bylo  AS EF JU SCHVÁLENO. 

 

 

 

Bod 5 - Návrh na členy disciplinární komise EF JU 

Paní děkanka krátce představila návrh a uvedla, že nejsou v komisi studenti doktorských 

programů, neboť mohou mít zaměstnanecký poměr s JU.  

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích dává 

souhlas ke jmenování navržených členů disciplinární komise fakulty. 

 

 

Hlasování: pro  - 10 , proti - 0 , zdržel se - 0  .    

Usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO 
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Bod 6 - Různé 

 

Paní děkanka v bodě různé referovala o zadávání seminárních prací, které by měly mít primárně 

následující prvky: 

1) Zohlednit potřebu zadání seminární práce 

2) Nehodnotit práci pouze na základě počtu strana a použitých zdrojů. 

3) Být zadávány na základě učiva 

4) Pokud práce jsou v oblasti, kde kantor provádí výzkum, aby při prezentování výsledků 

byli studenti citování 

Bylo uvedeno, že toto vychází z podmětů a stížností studentů.  

 

Diskuze se věnovala umělé inteligenci, využívání pro seminární práce atd. – paní děkanka, Dr. 

Vocetková, Bc. Přibyl, Bc. Štědroňský, Dr. Vocetková, doc. Rolínek.  

 

Dále paní děkanka informovala o chystané změně opatření SZZ v souvislosti s větším časovým 

prostorem pro obhajobu DP nebo BP, a směřování otázek směrem k DP a BP.  

 

Dr. Alina se zeptal, zda podmět směřuje na předmět MIE2. Diskuse se následně zaobírala o 

principech týmové práce, tématech. Bc. Přibyl informoval o způsobu hodnocení na VŠE, a že 

na EF je převážné zaměření na počet stran a zdrojů. Dále pak o poměrně vysoké náročnosti 

(počtu stran) seminárních prací v semestru.  

 

Bc. Štědroňský se dotázal na vypisování termínů předmětů. Dr. Alina informoval o vypsání 

termínů u předmětu MIE2 v nejkratší možné době.  

 

Doc. Klicnarová vznesla dotaz na paní děkanku, zda existuje plán rozvoje KMI. Paní děkanka 

odpověděla, že plán je de facto v kompetenci vedoucího katedry děkan nemůže ovlivnit 

rozvoj zaměstnanců katedry. Dále se doc. Klicnarová dotázala, zda v případě, že odejdou 

zaměstnanci KMI bude dovoleno vypsat výběrové řízení. Odpověď paní děkanky byla, že 

v lednu 2024 budou probíhat s vedoucími kateder rozhovory o rozvoji kateder.  

 

Dalším tématem diskuse bylo změna struktury kateder, např. rozdělení Katedry regionálního 

managementu a práva.  

 

Dotaz Bc. Štědroňského na program MBA. Paní děkanka odpověděla, že je poměrně náročné 

program připravit, ale není vyloučen v budoucnu. Dr. Alina doplnil, že spolupracující 

univerzity v USA a jejich vyučující projevili zájem na spolupráci v programu MBA. 

 

Závěrem doc. Volek poděkoval za účast a ukončil zasedání Akademického senátu EF JU.   

 

 

Zapsal: Alina 

Ověřili: Vlčková, Přibyl 
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Příloha č. 1    

PREZENČNÍ LISTINA 

zasedání Akademického senátu EF JU dne 14.12. 2023 
Akademičtí pracovníci – senátoři (bez titulů) Přítomen Nepřítomen 

Alina Jiří X  

Kadlec Vladimír X  

Novotná Martina X  

Roskovec Tomáš  X 

Řehoř Petr  X 

Slobodník Martin X  

Vlčková Miroslava X  

Vocetková Klára X  

Volek Tomáš X  

Vrchota Jaroslav  X 

 

Studenti – senátoři (bez titulů) Přítomen  Nepřítomen  

Kořínek Jiří X  

Přibyl Matěj X  

Štědronský Zdeněk X  

Tupý Jakub  X 

Vokoun Jan  X 

 

Hosté (bez titulů) Přítomen  Nepřítomen  

Dvořáková Líšková Zuzana  X  

Maříková Monika X  

Rolínek Ladislav X  

Pecková Ivana X  

Polášková Lucie X  

Klicnarová Jana X  

   

 


